
Ajuntament de Ripollet                                      Acta Sessió núm. 6/07, de 3 de maig.                        1       

 
A la Casa Consistorial de la Vila de Ripollet, el dia 3 de maig de 2007, essent les 19.30 
hores, es constitueix la Corporació Municipal en Ple, per tal de celebrar sessió pública 
ordinària, amb l’assistència de les persones que a continuació s’indiquen, prèviament 
convocades a l’efecte: 
 
President: L’Il·lm. Sr. Juan  PARRALEJO ARAGONESES, Alcalde President.  
 
Regidors/es, senyors/es: 
Pel grup municipal del PSC-PM: 
- Rosa M MARTÍN ARJONA,  
- Manuel MUÑOZ GÓMEZ,  
- Inmaculada VIERA HERNÁNDEZ,  
- Rosa ESPÀRRACH VILALTA,  
- Alberto CASTRO BELMONTE,  
- Fernando TORNEL LLOREDA  
- i Maria Isabel ALFONSO DÍAZ. 
 
Pel grup municipal del CpR-AM: 
- Jacint PADRÓ RIGAT,  
- Pilar CASTILLEJO MEDINA, 
- Antoni PIJUAN BADIA,  
- i José Luis MUÑOZ MORENO. 
 
Pel grup municipal del PP: 
- Pere CALVIÑO CARMONA,  
- Miguel GALLEGO CIFFONE  
- i Francisco JIMÉNEZ GUTIÉRREZ.  
 
Pel grup municipal d’ICV-EPM 
- Malika ZEDJAOUI 
- i Montserrat FIGUERAS GONZÁLEZ 
 
Pel grup municipal de CiU: 
- Francesc X. PEÑARANDO MOREA  
 
Pel grup municipal d’ERC: 
- Ma Lourdes SERRA SUÑÉ. 
 
Pel grup municipal d’EUiA: 
- Modesto OLIVERA MENDOZA 
 
Regidor no adscrit: 
- Josep GABARRA BARNEDA.  
 
Estan assistits per mi, el Vicesecretari en funcions de Secretari, Víctor SILES MARC, 
que dono fe de l’acte; hi és també present la interventora accidental, senyora Neus 
COMAS PINTO. 
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La Presidència declara oberta la sessió al haver-hi quòrum suficient, per estar presents 
tots els regidors que integren la Corporació i s’adopten els acords següents, per 
unanimitat dels assistents, llevat aquells en els quals expressament s’indiqui la votació 
efectuada i el seu resultat. 
 
Durant el transcurs del punt núm. 10 de l’ordre del dia, destinat a Mocions, i abans 
d’efectuar-se la votació corresponent, s’absenta de la sessió el regidor del CpR, senyor 
Pijuan. Posteriorment i durant el desenvolupament del punt núm. 11, destinat a Precs i 
preguntes, s’absenta també de la sessió el regidor del CpR, senyor Padró. 
 
 
1. ESBORRANYS ACTES ANTERIORS 
Aprovar els esborranys de les actes núm. 3/07 i 4/07, corresponents a les sessions dels 
dies 29 de març i 12 d’abril.- 
 
2. DESPATX OFICIAL 
Restar assabentats: 
- De la Resolució dictada per la Direcció General d’Administració Local, en data 9 de 
març de 2007, per la qual es nomena provisionalment al senyor Víctor Siles Marc per a 
ocupar el lloc de Vicesecretari de l’Ajuntament de Ripollet. 
- De la Resolució de l’Alcalcia núm. 332/2007, de data 13 d’abril, per la qual s’assigna 
al Vicesecretari, senyor Víctor Siles Marc, les funcions que corresponen a la secretaria 
general, amb efectes del dia 14 d’abril i fins a que la plaça de secretaria no sigui 
coberta de conformitat amb el que preveu la legislació vigent. 
- D’un escrit del Jurat d’Expropiació de Catalunya, pel qual comuniquen que l’empresa 
Larvil, SL. ha  manifestat acceptar celebrar l’acte d’avinença amb aquest Ajuntament 
en l’expedient de preu just núm. 5081-07, antic Casino. 
- De la Resolució de l’Alcaldia núm.362/2007, de data 20 d’abril, per la qual s’aproven 
les liquidacions dels pressupostos de l’any 2006 de la Corporació i els seus Patronats, 
així com dels expedients de modificació de crèdits, d’incorporació obligatòria, que de 
les pròpies liquidacions se’n desprenen. 
 
3. CONVENI ESTABLIMENT SERVEI PÚBLIC D’APARCAMENT 
De conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Centrals, 
s’acorda aprovar el conveni subscrit, en data 23 d’abril de 2007, amb la mercantil 
Aubarel SL, per a l’establiment d’un servei públic d’aparcament de vehicles automòbils 
al subsòl del Parc del riu Ripoll, exposant-lo al públic per un termini de trenta dies, 
durant el qual es podran presentar les al·legacions que s’estimin escaients, amb el 
benentès que si no es formula cap al·legació, durant el termini d’informació pública, 
quedarà aprovat definitivament sense necessitat de cap tràmit ulterior. Alhora es 
faculta tan àmpliament com en dret sigui menester, al senyor alcalde, o membres de la 
corporació en qui delegui, per a l’execució del present acord. 
 

- - - - 
 
L’acord s’adopta per 14 vots a favor, 1 en contra del grup d’ERC i 6 abstencions dels 
grups del CpR, EUiA i el senyor Gabarra. 
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La Sra. Martin indica que exposarà conjuntament les propostes d’acord 3, 4 i 5 donada 
la relació existent entre totes elles, sense perjudici que la votació s’haurà de fer per 
separat. 
 
Totes les propostes tenen per objecte la construcció d’un aparcament subterrani a Can 
Masachs al costat de l’hotel que és previst construir. L’aparcament estarà dotat amb 
dues-centes setanta una places, el 10% de les quals seran en rotació i la resta en règim 
de pupil·latge o concessió administrativa. La construcció i explotació aniran a càrrec de 
l’adjudicatari que resulti del concurs, el qual haurà de restablir la superfície del parc que 
a resultes de les obres en pugui resultar malmesa. Així mateix destaca que l’adjudicatari 
haurà de cedir dotze places d’aparcament a favor de l’Ajuntament. 
 
Destaca que es tracta d’una molt bona oportunitat per paliar el problema que tenim al 
barri Maragall, que és el problema de l’aparcament públic. 
 
El Sr. Alcalde, abans d’obrir el torn de paraules, aclareix que aquesta és l’explicació 
dels tres punts, 3, 4 i 5 
 
El Sr. GABARRA fent igualment una valoració envers les tres propostes d’acord 
exposades, diu que la construcció d’un hotel a que ha fet referència la regidora, i de la 
qual s’ha fet ressò a la premsa, així com la construcció d’un aparcament subterrani al 
marge del riu Ripoll, són temes prou importants perquè s’hagués promogut un debat 
entre tots els grups polítics de l’Ajuntament. No sap a que poden obeir aquestes presses 
a les acaballes de la legislatura, si bé pensa que la importància ve donada perquè passar 
d’una pensió Lola a un Hotel a Ripollet és un tema prou important, per tot això 
manifesta que el seu vot serà l’abstenció.  
 
El Sr. OLIVERA igualment considera que es tindria que haver donat una major 
participació als altres grups, els quals no han tingut coneixement fins a la darrera 
Comissió Informativa celebrada. Retreu al govern que sempre parla de participació però 
que en la pràctica la oposició participa poc o gens, per això manifesta que el seu vot serà 
l’abstenció. 
 
La Sra. SERRA aclareix que tant en aquest punt com en els dos següents el seu vot serà 
el mateix atès que tots ells estan relacionats. 
 
Està d’acord en el fet que al municipi hi ha un dèficit en places d’aparcament, en aquest 
sentit recorda que existeix un estudi de mobilitat que ho corrobora, ara bé, en el que no 
hi està d’acord és en que es construeixi al Parc del riu Ripoll i no en un altre lloc, doncs 
considera que hi ha zones en el municipi molt més prioritàries. D’altra banda recorda 
que l’experiència viscuda amb el parquing del Molí, posa de manifest que a l’hora de 
prendre aquestes decisions cal anar amb molta cura. Igualment  creu que s’haurien 
d’haver mantingut reunions amb Associacions de Veïns i altres, a fi i efecte de 
planificar actuacions. Com sempre es presenten els projectes vuit dies abans del Ple 
sense que la oposició tingui la possibilitat de participar-hi, en aquest cas, al tractar-se de 
places d’aparcament s’ha de planificar i prendre actuacions de forma conjunta, marcant 
prioritats, i sense començar la casa per la teulada. Considera que aquest tema es podria 
haver deixat per a la propera legislatura, per això el vot serà en contra.  
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El Sr. CALVIÑO, molt breument abans de debatre els punts 3, 4 i 5, vol aprofitar per 
donar la benvinguda al nou vicesecretari, de la mateixa manera que en el seu moment es 
van acomiadar del Sr. Hidalgo, li desitja en nom del Partit Popular i segurament de tots 
els regidors, la màxima sort en aquest nou repte professional, que de ben segur que 
acomplira  excel·lentment, tal com va fer el seu antecessor. 
 
Passa ara ja a debatre les propostes d’acord exposades per la regidora Rosa Martin, 
manifesta que un dels grans problemes del municipi tal com reconeix no només el Partit 
Popular sinó tots el veïns, és la manca d’aparcament al municipi, especialment en 
alguns barris del poble, al centre, al barri de Can Mas, al carrer Monturiol, etcètera.  
Aquesta problemàtica es ve denunciant des de el Partit Popular des de fa molts anys, 
sense que s’hagi fet res durant aquests quatre anys, i ara en el darrer ple i a corre cuites 
es presenta un projecte inicial d’aparcaments per la zona del barri Maragall, dóna la 
sensació que es vol vendre a la ciutadania que s’ha fet alguna cosa, però la realitat és 
que no s’ha fet res, no obstant millor tard que mai, per aquest motiu manifesta que el 
Partit Popular votarà a favor, doncs entén que tot allò que persegueixi solucionar la 
manca d’aparcaments al municipi és positiu. 
 
La Sra. CASTILLEJO, avança que tal com s’ha produït en les anteriors intervencions, 
es debatran les propostes tres, quatre i cinc, per després emetre el vot per separat per 
cadascuna d’elles. 
 
En primer lloc manifesta que el seu grup està d’acord en que es construeixin 
aparcaments municipals, així ho van manifestar durant la tramitació del pla de mobilitat,  
aposten per aparcament municipal públic abans que per la creació de zona blava. Dit 
això, del que no està d’acord és en la zona on és previst ubicar aquest aparcament, 
pensen que hi ha zones més deficitàries d’aparcament, com el Centre o el Barri de Can 
Mas, consideren que abans de projectar un aparcament es tindrien que haver estudiat 
quines possibilitats de fer un aparcament a Ripollet teníem, analitzar les zones més 
necessitades i a partir d’aquí, tirar endavant un projecte d’aparcament. Nogensmenys en 
aquest cas tal com és habitual, és dóna resposta a una iniciativa privada que és qui 
decideix allò que necessitem, en aquest cas és l’hotel qui necessita places d’aparcament 
que no pot construir, motiu pel qual proposa a l’Ajuntament construir un aparcament al 
costat i així solucionar el problema de l’hotel Si bé és cert que amb això també es dóna 
solució a part del problema que pateix el municipi, no ho és menys que no ha estat a 
iniciativa de l’Ajuntament, de manera que no s’han pogut valorar altres possibles 
solucions, sinó que ha estat la iniciativa privada la que dóna una solució parcial a un 
problema municipal. 
 
Pensen que la raó de ser, allò que ha de moure l’activitat municipal ha de ser satisfer 
l’interès públic, però en aquest cas ha estat l’interès privat qui ha decidit on ubicar 
aquest aparcament. Igualment considera que és delicat projectar un aparcament en una 
zona on potser no acaba de tenir sortida, si l’explotació de l’aparcament no va bé serà 
un problema per continuar posant aparcaments públics en una altra zona, doncs serà 
difícil trobar licitadors que estiguin interessats en explotar altres aparcaments quan 
existeixin pàrkings que no funcionen. En qualsevol cas com ja s’ha fet amb 
l’aparcament del Molí, si el parquing no va bé es rescata, essent a càrrec de 
l’Ajuntament.  
 
Per tot això pensa que es tindria que haver estudiat més a fons i amb més detall.  
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Ja per acabar destaca que si es tira endavant aquest aparcament amb dues plantes 
soterrani en aquesta zona tan propera al riu, estaria bé que els mitjans tècnics a emprar 
en la construcció, es traspassin a la Generalitat perquè se n’adoni que no hi ha cap 
problema en fer el soterrament de l’autopista, doncs si es poden baixar dos pisos es pot 
soterrar l’autopista. Per tot això el seu grup s’abstindrà. 
 
 La Sra. Rosa MARTIN dirigint-se al Sr. GABARRA recorda que l’assumpte de l’Hotel 
ja fou aprovat per aquest ple, amb la modificació puntual augmentant els usos per poder 
construir un equipament hoteler, atès l’interès; així mateix recorda que es  va fer la 
venda del terreny junt amb l’IMPSOL, i que fou comprada per l’empresa ACCOR que 
precisament es dedica a l’explotació d’hotels, de manera que l’hotel no té res a veure 
amb els punts que avui hi ha sobre la taula.  
 
Agraeix el fet que tots els grups municipals reconeguin l’existència d’un problema amb 
els aparcaments, i que per solucionar-lo és menester construir-ne més. No vol entrar en 
consideració envers qüestions que s’han posat sobre la taula per tractar-se d’una 
aprovació inicial, respecte de la qual es poden fer les aportacions que s’estimin 
escaients. Aquesta aprovació inicial no hipoteca res, deixant les mans lliures de cara al 
nou govern qui podrà fer allò que consideri oportú.  
 
Pel que fa a la idoneïtat del lloc on és previst construir l’aparcament, el govern 
considera que és un lloc adient, si bé és cert que hi ha altres llocs on també cal construir 
aparcaments, per això confia en que aquest no serà l’últim i que en el futur qui 
correspongui tingui la possibilitat d’aprovar algun aparcament més.  
 
4. ESTABLIMENT SERVEI PÚBLIC D’APARCAMENT 
Vistos la Memòria justificativa, el projecte d’establiment i el projecte de reglament del 
servei públic municipal d’aparcament de vehicles automòbils al subsòl del Parc del riu 
Ripoll, així com els informes emesos a l’efecte, de conformitat amb el dictamen de la 
Comissió Informativa de Serveis Centrals, s’acorda: 
Primer.- Prendre en consideració l’establiment del servei públic d’aparcament de 
vehicles automòbils al subsòl del Parc del riu Ripoll, que es gestionarà de forma 
indirecta, en la modalitat de concessió, sobre la base de la memòria justificativa, el 
projecte d’establiment i el projecte de reglament del servei. 
Segon.- Sotmetre a informació públic l’expedient per un termini de trenta dies, a 
comptar des de la darrera publicació de l’anunci al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya i al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, a efectes de presentació 
d’al·legacions i suggeriments. 
 

- - - - 
L’acord s’adopta per 11 vots a favor, 1 en contra del grup d’ERC i 9 abstencions dels 
grups del CpR, PP, EUiA i el senyor Gabarra. 
 
 
5. AVANTPROJECTE APARCAMENT SUBTERRANI 
Vist el projecte bàsic per a la construcció d’un aparcament públic al subsòl del Parc 
del riu Ripoll, i els informes emesos a l’efecte, de conformitat amb el dictamen de la 
Comissió Informativa de Serveis Centrals, s’acorda aprovar inicialment el projecte 
bàsic per a la construcció del citat aparcament subterrani al Parc del riu Ripoll, als 
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efectes del que preveu l’art. 158.2 del TRLCAP, i sotmetre’l a informació pública pel 
termini d’un mes, mitjançant anunci a inserir en el DOGC i en el taulell d’edictes de 
l’Ajuntament, durant el qual podrà consultar-se i presentar-se les al·legacions que 
s’estimin escaients, amb el benentès que la seva aprovació definitiva queda 
condicionada a la de l’establiment del servei públic. Alhora es faculta tan àmpliament 
com en dret sigui menester, al senyor alcalde, o membre de la corporació en qui 
delegui, per a l’execució del present acord. 
 

- - - - 
 

L’acord s’adopta per 14 vots a favor, 1 en contra del grup d’ERC i 6 abstencions dels 
grups del CpR, EUiA i el senyor Gabarra. 
 
 
6. ORDENANÇA DE MEDI AMBIENT DELS ESPAIS VERDS 
Vista la proposta de la regidoria de Medi Ambient, els informes emesos a l’efecte i el 
dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Centrals, s’acorda: 
Primer.- Aprovar inicialment l’ordenança municipal de Medi Ambient dels Espais 
Verds. 
Segon.- Sotmetre a informació pública els presents acords i el text de l’Ordenança pel 
termini mínim de trenta dies, a fi que s’hi puguin presentar al·legacions i reclamacions, 
mitjançant la inserció dels anuncis corresponents al Butlletí Oficial de la província, al 
Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, al diari La Vanguardia i al tauler 
d’edictes de l’Ajuntament. 
Tercer.- Disposar que, si no s’hi formula cap al·legació ni reclamació durant el termini 
d’informació pública i d’audiència als interessats, l’Ordenança que ara s’aprova 
inicialment quedarà aprovada definitivament sense necessitat de cap tràmit ulterior, i 
es procedirà directament a la publicació.  
 

- - - - 
 

L’acord s’adopta per 12 vots a favor, 4 en contra del grup del CpR i 5 abstencions 
dels grups del PP, ERC, EUiA i el senyor Gabarra. 
 
La senyora FIGUERAS, regidora delegada de Medi Ambient fa l’explicació 
corresponent de la proposta indicant que són coneixedors de la multitud de disciplines 
que influeixen en la gestió del verd públic i per això s’ha creat un document que obligui 
a tots els gestors de parcs i jardins a gestionar el verd amb la finalitat d’assolir un medi 
ambient sostenible, dins les directrius expressades a l’Agenda 21 Local. Aquesta 
ordenança per a la gestió del verd municipal ha de servir de pauta per a la redacció de 
projectes, planificació, implantació i manteniment de les zones verdes i dels arbres de 
Ripollet. El seu objectiu és la defensa del Patrimoni Verd Urbà en el sentit més ampli, 
regula l’ús dels espais verds públics i els elements que hi són instal·lats, així com les 
plantacions, principalment l’arbrat existent en les vies públiques i les places de la ciutat. 
Comprèn, per últim, la regulació de les condicions higièniques i fotosanitàries que han 
de complir. Des dels serveis de medi ambient es van promoure unes reunions amb totes 
les persones responsables del manteniment de parcs i jardins municipals per tal 
d’acordar les actuacions que cal dur a terme en aquest àmbit perquè el desenvolupament 
de la ciutat es faci seguint criteris de sostenibilitat ambiental.  
 



Ajuntament de Ripollet                                      Acta Sessió núm. 6/07, de 3 de maig.                        7       

Aquest document s’ha materialitzat en la redacció de l’ordenança de medi ambient i 
dels espais verds, la redacció de la qual s’ha fet de manera conjunta entre les persones 
abans esmentades i el responsable dels serveis tècnics municipals, senyor Fortuny,  
estant tots ells conformes amb el text de l’ordenança.  
 
El senyor GABARRA, considera que la regidora de medi ambient està buscant un 
aprovat amb un treball de fi de curs. No obstant això, dóna la benvinguda a l’ordenança 
tot i que pensa que podia haver vingut una mica abans en aquesta legislatura i manifesta 
el seu vot favorable. 
 
El senyor OLIVERA manifesta la seva abstenció. 
 
La senyora SERRA manifesta també la seva abstenció. 
 
El senyor CALVIÑO, manifesta que en aquest punt s’abstindran ja que es tracta d’una 
aprovació inicial i quan l’ordenança es sotmeti a la seva aprovació definitiva ja 
indicaran  el seu vot. Considera que l'ordenança arriba tard, es tindria que haver 
presentat fa tres o quatre anys, i que la regidoria de medi ambient ha treballat poc en 
aquesta legislatura, prova d'això és la proposta que es debat, que els sembla més aviat 
una foto de cara a la galeria. 
 
Amb independència d’aquesta proposta, el Partit Popular sempre ha pensat que el que 
realment serveix no són articles escrits en un paper, sinó que es posin mitjans i recursos 
per a mantenir en condicions, renovar i reparar els nostres parcs i les nostres zones 
verdes i aquesta és el tipus de política per la qual aposta el seu partit. Consideren que 
l’ordenança és complementària però no és l’objectiu en el fons, ja que si s’aprova però 
no se la dota dels recursos i mitjans necessaris no servirà per a res. 
 
El senyor MUÑOZ considera que l'ordenança és inconcreta, poc específica i molt poc 
restrictiva en temes tècnics, la qual cosa permetria deixar oberts temes tan importants 
com per exemple la utilització dels plaguicides, o la fertilització del sòl, pel contrari sí 
que consideren que és molt estricta pel que fa a l’ús dels espais per part dels ciutadans i 
ciutadanes, regulant al màxim les accions que es poden fer en ells. L’ordenança manca 
de cap regulació relativa a la gestió dels horts urbans, tant dels actuals com dels futurs 
que hi pugui haver i entenen que és un tema que hauria de ser-hi contemplat. És una 
ordenança de continuïtat amb el que ja s’està fent actualment, no hi ha canvis. S'intenta 
fer bandera de l’ecologisme i és preocupant tenint en compte del grup polític 
d’Iniciativa per Catalunya-Verds, del qual procedeix. Pensen que el lema “Verd de 
debò”, ha quedat en el tinter ja des de les últimes eleccions perquè no se segueix 
demostrant i per tot això el seu grup vota en contra d’aquesta ordenança. 
 
El senyor PARRALEJO, intervé recordant que es tracta d’una aprovació inicial i que 
per tant els suggeriments, tant els que s’han expressat aquí com algun d’altre més es 
poden fer arribar perquè precisament, l’exposició pública vol dir intentar millorar en tot 
el que sigui possible, les mancances, deficiències i millores que es puguin incorporar en 
aquest text i convida a tothom, regidors i ciutadans, a que facin les aportacions que 
considerin, garantint-los que seran estudiades i valorades pels serveis d’aquest 
ajuntament. 
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7. EXPEDIENT MODIFICACIÓ DE CRÈDITS 
De conformitat amb el que preveu l'article 177.3 del R.D. Legislatiu 2/2004 de 5 de 
març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, vist 
el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Centrals i el preceptiu informe de la 
Intervenció, s'acorda aprovar la següent modificació de crèdits : 
 
Num. 3/2007, A TRAMITAR PER CRÈDITS EXTRAORDINARIS 
 
ESTAT DE DESPESES.Altes 
CAPITOL II          COMPRA DE BENS CORRENTS I DE SERVEIS.................12.000'00 
CAPITOL IV        TRANSFERÈNCIES CORRENTS...........................................73.105'10 
CAPITOL VI       INVERSIONS REALS .........................................................1.006.499'06 
                           Suma total altes ...................................................................1.091.604'16 
 
FINANÇAMENT 
 
ESTAT D'INGRESSOS.Altes 
CAPITOL VIII    VARIACIÓ D'ACTIUS FINANCERS ..................................1.091.604'16 
                           Suma total finançament .......................................................1.091.604'16 
 

- - - - 
 
L’acord s’adopta per 16 vots a favor i 5 abstencions, aquestes del grup del CpR i el 
senyor Gabarra. 
 
La senyora VIERA, regidora delegada d’hisensa, explica l’expedient que se sotmet a 
aprovació, indicant que és del 2007, i que l’import es financia totalment pel resultat de 
la liquidació del pressupost i pel romanent positiu resultant de Tresoreria. 
 
Explica que aquest expedient donarà cobertura a temes tant importants com l’execució 
del projecte de construcció de la nova llar d’infants, l’expropiació de l’antic casino, la 
construcció d’una rotonda a la cruïlla de Torremateu i a qüestions com adaptacions de 
programes informàtics, manteniment del Jutjat de Pau i també una quantitat que es 
destina a l’Associació d’afectats per l’amiant. 
 
El senyor GABARRA manifesta la seva abstenció. 
 
Els senyors OLIVERA, SERRA i CALVIÑO manifesten el seu vot a favor. 
 
La senyora CASTILLEJO manifesta l’abstenció del seu grup i indica que hi ha coses 
que els semblen bé, com són les inversions al Jutjat de Pau, a amb el tema de l’amiant, 
però hi ha temes d’inversions que aquí es fan i que consideren que el que s’està fent és 
passar els diners que hi havia del romanent de Tresoreria de l’any passat a aquest, però 
que no vol dir que ja s’estiguin endegant temes com l’escola bressol, ja que sembla ser 
que el projecte encara està per elaborar, segons consta a la memòria o temes que encara 
estan aturats i no s’han posat en marxa. 
 
 
8. VALORACIÓ LLOCS DE TREBALL 
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Vista la proposta de la regidoria de Recursos Humans i els informes emesos a l’efecte, 
de conformitat amb el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Centrals, 
s’acorda aprovar la modificació del catàleg retributiu per a l'exercici 2007 de la 
plantilla de personal funcionari i laboral, aprovat en sessió plenària del 21 de 
desembre de 2006, en la forma següent: 
 
1. Valoració llocs de treball: 

a. CLA-GENERIC-MULTES1: la nova valoració no implica increment 
retributiu. 

b. CLA-GENERIC-MULTES2: increment mensual de 40,58€ del 
complement específic, i 29,43€ del complement de productivitat. Total 
70,01€ mensuals. 

c. COL·LABORADOR/A TÈCNIC PSICÒLEG/A: increment mensual de 
48,78€ del complement de productivitat. 

Procedir a la publicació d'aquesta modificació en la forma reglamentària. 
 

- - - - 
 
L’acord s’adopta per 13 vots a favor i 8 abstencions, aquestes dels grups del CpR, PP i 
del senyor Gabarra. 
 
La senyora VIERA, com a regidora delegada de Personal, explica el punt indicant que 
es tracta d’un acord que es va arribar amb la Comissió de seguiment, que és de 
composició paritària, resultant del conveni aprovat el passat mes de juliol i que el que es 
va decidir és fer una valoració únicament d’aquells llocs de treball que mancaven 
d’aquesta valoració com són els del departament de multes, on consten dos llocs que no 
tenien valoració o catalogació retributiva actualitzada; a resultes d’això la revisió d’un 
dels llocs no implica cap increment i l’altre sí que suposa un increment mensual de 
40,58 € de complement específic i 29,43  de complement de productivitat; l’altre lloc de 
treball modificat del catàleg retributiu correspon al lloc de treball de Tècnic Psicòleg 
que actualment està adscrit a Polítiques d’igualtat i que té un resultat d’augment de 
48,78 € de complement de productivitat. 
 
El senyor GABARRA manifesta la seva abstenció. 
 
El senyor OLIVERA indica que vota a favor. 
 
La senyora SERRA manifesta el seu vot a favor. 
 
El senyor CALVIÑO indica l’abstenció del seu grup. 
 
La senyora CASTILLEJO manifesta que el seu grup pensa que una valoració de llocs de 
treball és un tema molt important per a un Ajuntament però que en realitat aquí no 
estem fent una valoració sinó només valorant alguns llocs que no la van tenir al seu dia. 
En aquest cas comunica la seva abstenció i indica que quan es faci una valoració real de 
tots els llocs de treball intentaran fer totes les aportacions que calguin. 
 
 
9. PRESENTACIÓ MEMÒRIA DEFENSOR CIUTADÀ EXERCICI 2006 
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Restar assabentats de la memòria corresponent a l’exercici de 2006, presentada pel 
Defensor del Ciutadà/na, de conformitat amb el que estableixen els articles 4 i 26 del 
seu Reglament. 
 

- - - - 
 
El senyor Alcalde convida al senyor Ramon Costa, Defensor del Ciutadà/na, a que faci 
la presentació de la memòria davant d’aquest Ple, tal com s’estableix en el Reglament. 
 
El senyor COSTA procedeix a donar lectura del contingut de la memòria, que 
prèviament ja ha estat lliurada a cadascun dels regidors de la Corporació, recordant que 
es tracta de la primera que es presenta, complint amb el que disposa el Reglament del 
Defensor dels ciutadans/nes de Ripollet. 
 
Una vegada finalitzada aquesta lectura es dirigeix als membres del consistori agraint-los 
la confiança que li han atorgat elegint-lo i nomenant-lo per a aquest càrrec. Agraeix 
també a tota la ciutadania per confiar en aquesta institució i als responsables municipals, 
tècnics i polítics per ajudar-lo a desenvolupar la seva tasca amb independència i 
objectivitat. Ser un punt de diàleg entre l’Administració i la Ciutadania per a resoldre 
tots aquests conflictes que sovint, de forma involuntària, es produeixen a la vida 
comunitària és una responsabilitat i a l’hora una satisfacció. Moltes gràcies. 
 
La Presidència en aquest moment obre un torn de paraules per a cada grup municipal a 
fi i efecte que puguin expressar les seves consideracions en aquest tema. 
 
El senyor GABARRA, entén que aquest tema no es vota, vol presentar una qüestió 
prèvia abans de valorar aquesta memòria. Considera que per la dignitat institucional 
d’aquest càrrec, el Defensor del ciutadà hauria d’ocupar un lloc privilegiat i parlar des 
de l’atri, del que representa el Consistori i per a ell seria molt important ja que pensa 
que la dignitat d’aquest càrrec s’ho mereix.  
 
Com a comentari vol dir que el Defensor del ciutadà és una institució positiva i que 
considerant els mitjans de que disposa, ho fa amb eficàcia; explica que ell personalment, 
que treballa també amb problemes de la gent, a nivell privat, copsa i sent que 
moltíssima gent  amb la que he parlat, i que s'ha dirigit a aquesta institució, han acabat 
contents, s’hagi resolt d’una manera o d’una altra i per tant com a pont de diàleg, 
aquesta invenció que van fer els suecs en el seu dia, a Ripollet penso que és eficaç i 
penso que s’ha de seguir recolzant i col·laborant. Bona feina i felicitats. 
 
El senyor OLIVERA li desitja que segueixi treballant perquè pensa que és més fàcil que 
el poble arribi a ell -persona que gaudeix d’independència- que als regidors. Li 
manifesta el seu recolzament tot felicitant-lo pel temps que porta exercint el càrrec i el 
treball realitzat. 
 
La senyora SERRA, en nom del seu grup felicita al Defensor del Ciutadà per la feina 
ben feta i encoratjar-lo a continuar treballant tal i com ho ha fet fins ara. 
 
El senyor PEÑARANDO, de la mateixa manera que han manifestat els altres companys 
de la corporació, vol felicitar al Defensor del Ciutadà. Creu que és tracta d’un càrrec 
nou que va començar en aquesta legislatura que, com molt bé ha dit en la seva memòria, 
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es va començar a l’any 2006. Tal com ja ens havia comentat en la Junta de portaveus es 
tracta de la feina desenvolupada en l’últim trimestre i crec que la valoració que hem de 
fer és positiva i també ens hem de quedar amb els deures de dotar-lo de més mitjans 
però, com a primer pas, la valoració és altament positiva i es demostra que és una eina 
necessària i important per a tota la ciutadania. 
 
La senyora ZEDJAOUI, congratula al Defensor del Ciutadà pel contingut del text de la 
memòria presentada, que ajuda a entendre la tasca realitzada des del rigor i la serietat; 
Així mateix el felicita per la feina realitzada durant aquests mesos i pel camí que ha 
iniciat. Finalment li reitera tota la seva col·laboració amb l'objectiu de millorar l’atenció 
a la ciutadania des de la proximitat així com la qualitat i l’eficàcia dels serveis públics. 
 
El senyor CALVIÑO, manifesta que des del seu grup observen que es tracta d’una 
memòria bastant fluixeta i que del propi escrit es desprèn que disposa de poc temps, que 
compta amb pocs mitjans i ocupen un espai cedit i no el més adequat. No obstant això, 
donen un vot de confiança, el conviden a treballar més i pensen que aquests minsos 
resultats són perquè es tracta d’una figura recent i encara s’ha de posar en marxa i el que 
sí que volen demanar, és que el pròxim govern local que surti després de les eleccions, 
li doni recursos i mitjans per a donar un excel·lent servei als ciutadans, que s’ho 
mereixen.  
 
El senyor MUÑOZ, manifesta el seu reconeixement a la figura del Defensor del ciutadà 
que ja van recolzar en el seu moment i també com ell indica, en aquest procés 
d’aprenentatge que porta durant aquests mesos. Entrant en el contingut de la memòria 
volen destacar algunes coses significatives i també fer alguna pregunta.  
 
D’una banda volen destacar les limitacions que el mateix Defensor ressalta a la 
memòria i que fan al·lusió a les condicions de precarietat amb les que desenvolupa la 
feina i que endarrereixen el temps per a atendre els assumptes. Per això consideren que 
cal posar solucions urgents a aquestes limitacions per tal que pugui realitzar les seves 
tasques en les millors i més dignes condicions. 
 
D’altra banda pel que fa a les relacions amb l’Ajuntament, destaquen de manera 
significativa cinc aspectes: En primer lloc, que cal millorar les relacions; en segon lloc, 
que cal una major rapidesa en la gestió dels tràmits; en tercer lloc, que cal acceptar els 
punts de vista propis; en quart lloc, que cal adoptar solucions per la via del diàleg i en 
cinquè lloc, que cal que les coses se solucionin per la via amistosa. Per tant, l’equip de 
govern cal que prengui nota, de manera seriosa, d’aquestes qüestions i facilitar les coses 
al Defensor del ciutadà així com millorar el diàleg i la resolució amistosa si és que 
creiem en aquest principi de la proximitat i si ens creiem que estem al costat del poble. 
 
Remarca l’apartat de la memòria que fa referència als expedients tramitats per l’oficina 
del Defensor del ciutadà, tot destacant significativament dos àmbits que són els que més 
expedients tenen, ambdós tenen quatre expedients i són la regidoria de comunicació i la 
policia local.  
 
Continua indicant que més endavant, a la memòria, quan es comencen a justificar la 
tipologia d’expedients que s’han presentat, els ha cridat molt l’atenció que hi manca la 
justificació del per què dels motius dels expedients relacionats, precisament amb la 
regidoria de comunicació. Per què no s’han inclòs aquestes justificacions i en qualsevol 



Ajuntament de Ripollet                                      Acta Sessió núm. 6/07, de 3 de maig.                        12       

cas volen saber de que es tractaven igual que es justifiquen altres expedients d’altres 
temes presentats. 
 
Finalment, destaca que al final de la memòria, quan es parlen dels objectius que es 
pretenen assolir en el futur, es proposa fer un estudi de la mobilitat de les persones i 
volen preguntar també si té alguna cosa a veure, o no, amb l’estudi de mobilitat que es 
va fer o si té alguna cosa a veure, o no, amb el pla d’accessibilitat municipal que està 
pendent de fer i indica que agrairien que el Defensor, si vol i pot, contestés a 
continuació alguna de les qüestions que acaben de plantejar. No obstant això, en 
qualsevol cas volen animar-lo i encoratjar-lo a seguir lluitant per a la defensa dels drets 
de la ciutadania i no de cap dels partits polítics d’aquest ajuntament. 
 
A continuació, el senyor ALCALDE agraeix al senyor Costa la seva presentació, 
recordant que es tracta de la primera vegada que es fa la presentació plenària de la 
memòria del Defensor del ciutadà. Indica que és una memòria que ni tant sols abasta a 
un any perquè ja se sap que aquesta institució es va crear el juny de l’any passat i tal i 
com ja s’ha comentat va començar a funcionar a mitjans del mes de setembre, per tant, 
dins de tota la complicació que suposa posar en marxa una institució d’aquestes 
característiques, explica que es va fer amb molta agilitat, molt ràpid i pensa que en això 
també hi ha tingut a veure la personalitat i l’estil de treball del senyor Costa i per tant 
considera que també és mèrit seu. Entén que no és senzill començar del no res, haver de 
sortir a veure experiències d’altres llocs, poder interconectar-se amb d’altres Defensors 
o Defensores del ciutadà, però creu que els objectius que es van marcar per aquesta 
primera etapa estan assolits, és obvi que la feina del Defensor està molt ben especificada 
en el reglament i, justament, el que s’ha de fer és defensar el ciutadà davant 
l’Administració i nosaltres que som els responsables de que aquesta Administració 
funcioni bé, hem d’agrair que, per part d’aquesta institució se’ns facin recomanacions i 
se’ns facin indicacions perquè en definitiva el que estem parlant és de com millorar el 
servei que aquesta casa fa als nostres ciutadans.  
 
Explica també que s’han assolits els objectius però encara hi ha reptes pendents 
d'assolir. Tal com s'ha dit en les anteriors intervencions, destaca que la relació, no 
solament amb els polítics de la casa, sinó també amb els tècnics i amb els treballadors 
ha estat excel·lent, sense que tingui constància que s'hagi produït cap dilatació ni cap 
manca d’efectivitat envers les peticions formulades pel Defensor del Ciutadà, per això 
trasllada aquest missatge a tots els treballadors d’aquesta casa, conscients que aquesta 
institució està al servei dels ciutadans, per això cal que tots, incloent als regidors, 
col·laborem al màxim perquè funcioni correctament. 
 
Per altra banda, recorda que hi ha hagut altres qüestions que s’han plantejat que no ens 
venen de nou, com és les condicions amb les quals el Defensor ha de fer la seva feina i 
és cert i tots en som conscients d’aquesta situació i afegeix que, no solament el 
Defensor del ciutadà, que ha vingut aquesta tarda a presentar aquesta memòria i ha 
tingut l’oportunitat d’explicitar-ho directament en aquest Ple, hi ha molts departaments, 
molts treballadors d’aquesta casa que estan fent la seva feina no en les millors 
condicions. Per tant considera que aquest és un problema general en aquest Ajuntament 
que el futur govern haurà de plantejar-se, conjuntament amb tots els regidors i 
regidores, perquè tard o d’hora s’hauran de prendre decisions en aquest sentit i no és 
una qüestió específicament del Defensor, que evidentment és, i ningú ho pot negar, però 



Ajuntament de Ripollet                                      Acta Sessió núm. 6/07, de 3 de maig.                        13       

també afegeix que és un element molt comú amb molts dels treballadors que estan fent 
la seva feina en aquesta casa. Per tant manifesta que aquests són els reptes. 
 
Per últim, indica que hi ha un altre repte, que pensa que é decisiu i que ja s’ha explicat 
aquí, i és el fet de que aquesta institució, per a poder-se consolidar, pugui adreçar-se al 
màxim nombre de ciutadans i que encara millor, el màxim de ciutadans puguin adreçar-
se a aquesta institució, perquè això sigui possible cal donar-se a conèixer als ciutadans. 
Per assolir aquesta fita el Defensor sap que estem a la seva disposició per tal de fer tot el 
que calgui, campanyes o tot el que sigui necessari per a que el màxim de ciutadans el 
coneguin i el puguin utilitzar quan ho estimin oportú.  
 
Confia que en la propera memòria que es presenti al Ple es reflecteixin aquestes millores 
i espera que la feina que fa el Defensor, juntament amb el personal que hi col·labora, 
sigui igual d’efectiva que ho ha estat fins ara. 
 
A continuació cedeix la paraula al senyor Costa per si vol fer alguna consideració al 
respecte de tot això. 
 
El senyor COSTA intervé agraint les paraules que li han dirigit tots els grups i recorda 
que la memòria és de només quatre mesos. Donant resposta a les qüestions plantejades, 
indica que dels expedients tramitats, dels que n’hi ha nou apartats, n’han posat només 
cinc; la regidoria de relacions institucionals i comunicació té diferents apartats i 
aleshores, els assumptes pendents de resoldre no s'han inclòs a la memòria. S'excusa pel 
fet de no haver detallat suficientment tots els temes ni tots els apartats, pel que fa al 
gràfic entén que es tracta d'una errada en el disseny.  
 
Manifesta que li ha agradat que li preguntessin també pel tema dels objectius, i pel tema 
de fer un estudi de mobilitat, considera que en aplicació de l’art. 2 del reglament del 
Defensor es pot iniciar d’ofici. A judici del Defensor  hi ha un criteri molt important per 
que és la mobilitat de les persones, l'objecte d'aquest estudi haurà de ser determinar 
quines són les condicions de mobilitat de les persones a Ripollet, com passen per les 
voreres, quins problemes hi tenim i quins espais i dimensions hi ha, si hi passa o no hi 
passa un carret o una cadira de rodes, i la seva idea d’aquest estudi és fer-lo 
personalment incorporant-lo a la memòria del 2007. 
 
El senyor ALCALDE intervé novament recordant a tots els regidors que qualsevol 
d’ells pot adreçar-se al Defensor, en qualsevol moment, per si cal algun aclariment o 
qüestió específica de la que no cal insistir aquí i que està convençut de que estarà a 
disposició de qualsevol d’ells que vulgui examinar algun expedient, tot i que recorda 
que en ells no hi poden figurar noms o altres dades personals, però que sí que es poden 
examinar si algú té interès en fer-ho. 
 
El senyor MUÑOZ pren novament la paraula per a agrair al Defensor les respostes que 
ha donat i precisament aquestes contestacions consideren que contribueixen a donar una 
difusió que mancava i que cal millorar. 
 
 
10. MOCIONS 
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Núm. 4112.- Presentada pel grup municipal del Compromís per Ripollet, en relació 
amb les emissions de TV3 al País Valencià, amb les següents propostes: 
 
1. Considerem que el Ministeri d’Indústria ha de legalitzar les emissions de TVE al 
País Valencià, de conformitat amb el que preveu la Carta Europea de Llengües 
Regionals o Minoritàries subscrita per l’Estat Espanyol. 
2. En defensa de la llibertat d’expressió i comunicació, i en defensa de la llengua 
catalana, demanem a la Generalitat de Catalunya que insti el Ministeri d’Indústria 
espanyol perquè busqui una solució per a garantir la continuïtat de les emissions de 
TV3 al País Valencià, i perquè quedi arxivat de forma immediata i sense imposició de 
cap sanció econòmica o de qualsevol altra mena l’expedient sancionador obert contra 
Acció Cultural del País Valencià. 
3. Remetre còpia d’aquests acords al Ministeri d’Indústria a la Generalitat de 
Catalunya i a Acció Cultural del País Valencià. 
 

- - - - 
 
La moció s’aprova per haver obtingut 18 vots a favor i 3 abstencions, aquestes del 
grup del PP. 
 
El senyor MUÑOZ fa lectura del contingut de la moció i les seves propostes. 
 
El senyor GABARRA pensa que és de justícia votar a favor d’aquesta moció ja que es 
vulnera un dret fonamental com és el de rebre informació. Sap que hi hauran molts 
discursos que diran que hi ha sentències judicials, que una jutgessa de València ho va 
denegar i un Jutge d’Alacant va dir que s’havia de tancar, però el rerafons de tot això és 
un problema polític, com ja s’ha dit, i hi ha d’haver una intervenció mesurada per part 
del Ministeri corresponent. Per tant ell vota a favor. 
 
El senyor OLIVERA manifesta el seu vot a favor. 
 
La senyora SERRA vota també a favor. 
 
El senyor PEÑARANDO comenta que no creu que facin falta masses explicacions ja 
que també s’ha comentat a la junta de portaveus i, evidentment, ells recolzen aquesta 
moció. 
 
La senyora ZEDJAOUI manifesta també el seu vot a favor. 
 
El senyor CALVIÑO indica que com que consideren que es tracta d’un tema que 
traspassa l’àmbit local, com sempre han fet, s’abstindran. 
 
El senyor MUÑOZ pren la paraula novament i aprofita per a agrair el vot favorable dels 
grups municipals perquè d’aquesta manera contribuïm a defensar el dret a la llibertat 
d’expressió i comunicació que els ciutadans i les ciutadanes tenim i no al pensament 
únic. 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
 
11. PRECS I PREGUNTES 
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El senyor CALVIÑO indica que té varies preguntes i precs a fer dirigides als regidors 
que corresponguin: Així, pregunta quan s’arreglarà el sot que hi ha a la cruïlla d’Anselm 
Clavé, Calvari i Padró. 
 
Un altre prec és que a resultes de la festa que es va celebrar el dilluns a la nit, el Parc 
Massot ha estat durant uns dies brut, impedint que el jovent i les famílies hagin pogut 
gaudir del Parc, per això demana que si es torna a repetir la situació es facin els treballs 
de neteja el més aviat possible. 
 
Per últim, comenta a l’equip de govern que faci una mica més de control o vigilància 
d’empreses que enganxen cartells a les parets, i a diferents llocs, però ho fan amb cola, 
amb el que això suposa després per a poder-lo treure i embrutar. 
 
El senyor JIMÉNEZ indica que al carrer La Lluna amb Dr. Bergós, fa uns quinze dies, 
una empresa de gas o electricitat va fer-hi obres i va aixecar la cantonada i després la va 
tapar. No sap si l’equip de govern en fa un seguiment d’aquest tipus obres però, al cap 
de dos dies de la seva reposició, s’ha produït un esfondrament en la cantonada 
esmentada, impedint el pas per la vorera.. Considera que la manca de mitjans d’aquest 
Ajuntament ha quedat latent en aquesta legislatura pel que fa al tema de seguiment de 
les empreses que fan obres a Ripollet. 
 
Per altra banda, es dirigeix a la senyora Figueras, d’Iniciativa-Verds, recordant que fa 
una estona ha parlat de l’Agenda 21 i vol preguntar-li si ella diu la veritat, si realment 
existeix l’Agenda 21,  ja que encara estan esperant el famós informe de l’Agenda 21, 
consideren que els està prenen el pèl, no únicament a ells sinó al poble de Ripollet. 
Recorda que encara els manca la resposta dels possibles abocaments que es van fer al 
seu dia al riu Ripoll. Pel que fa a les zones verdes recorda també que a la gravera hi ha 
zones verdes però que estan desapareixent per una empresa que hi ha per allà i que diu 
que ja tots saben quina és. Manifesta la seva angoixa pel fet que no es diguin les coses 
tal com són.  
 
També manifesta la seva queixa pel fet que el Partit Popular no ha rebut les respostes a 
les cents de preguntes que ha realitzat durant aquesta legislatura. 
 
El senyor MUÑOZ intervé per al·lusions per la intervenció del Portaveu del Partit 
Popular, que fou el Compromís per Ripollet qui va organitzar el concert del dilluns, en 
el qual van assistir-hi unes 1.500 persones, i que si bé és cert que el Parc va quedar força 
brut, no ho és menys que, el dia 1 de maig era festa per a la classe treballadora, motiu 
pel qual no es va poder intervenir en aquesta data, nogensmenys el Patronat Municipal 
de Cultura coneixia amb anterioritat que l’empresa encarregada de la neteja 
s’encarregaria de netejar el Parc, i que ahir, dia 2 per la tarda, estaven netes la pista i les 
grades, només faltava que els serveis municipals procedissin a retirar les tanques i els 
contenidors que creu que, avui ja s’han retirat. 
 
La senyora CASTILLEJO vol fer varies preguntes. Una és en relació amb el semàfor de 
l’ambulatori, del CAP II, que des de fa un temps que no funciona, dificultant l’accés 
dels veïns a l’ambulatori, situació que es veu agreujada pel tancament del pas soterrat, 
per això demana que s’estudiï una solució definitiva. 
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Un altre tema que planteja i del qual en volen fer un prec a l’Alcalde, es en relació amb 
el tema dels horts, pel qual durant fa molt de temps que hi ha veïns que estan acudint 
aquí al Ple. Si bé el seu grup ha intentat mantenir-se al marge envers aquest afer, però 
que ara, al final de la legislatura volen manifestar que aquesta situació ha posat a la llum 
totes les irregularitat que s’han produït amb les concessions d’aquests horts, i que si bé 
és cert que s’està posant fil a l’agulla per regularitzar la situació, no ho és menys que 
s’ha donat una mala imatge d’un servei municipal. Respecte a les queixes del hortolans, 
pensen que no estan del tot faltes de raó, que el cas de que.... En aquest moment es 
dirigeix al senyor Tornel manifestant-li que no li sembla bé que digui que no, del que 
ella està dient. Indica que ella el que fa és donar la seva opinió i que considera que té tot 
el dret d’expressar-la. Davant la intervenció del senyor Alcalde qüestionant el fet de que 
es produeixi un diàleg entre ells, la senyora Castillejo respon manifestant que a ella li 
agrada que se li tingui un respecte quan parla i comenta que el senyor Tornel té el mal 
costum de gesticular i posar cares quan es fan intervencions que no són del seu grat, i 
avui li ha vingut de gust de dir-li-ho de que no li agrada que se li falti al respecte 
d’aquesta manera.  
 
Després d’aquestes paraules continua amb el seu prec i indica que des del Compromís 
pensen que les queixes i demandes  dels hortolans no estan del tot faltes de raó, que 
potser caldria prestar especial atenció a la unitat familiar, preveient la possibilitat que 
puguin passar de pares a fills en determinats supòsits, per això demanen que el govern 
actual o el que es tingui en el futur, estudiï aquest tema amb una mica més de 
sensibilitat. 
 
I, per últim, planteja un tercer tema que els ha vingut a expressar un veí i el volen 
explicar davant del Ple. Es tracta d’un veí que per circumstàncies personals li interessa 
aconseguir la desafectació d’un pis de protecció oficial; perquè això sigui possible cal 
un informe favorable de l’Ajuntament. L’Ajuntament no ha emès aquest document en 
base a que no existeix cap precedent, no obstant això, segons l’interessat, hi ha casos en 
el municipi en que s’ha desafectat habitatges. Demana que s’aclareixi aquesta situació i 
alhora invita al Defensor del Ciutadà, perquè si considera que existeixen raons 
suficients actuï d’ofici. 
 
El senyor CASTRO, regidor de cultura intervé dient simplement que no és, en el cas de 
la festa que es va produir el passat dia 30, no és el departament de cultura qui hauria de 
fer aquest tipus de coordinació. Només vol aclarir això. I vol fer dues matisacions 
importants al que ha dit la companya Pilar Castillejo: Ha dit textualment irregularitats a 
la concessió dels horts, això no és cert. No hi ha cap mena d’irregularitat en la concessió 
dels horts, el que sí és cert i estem amb un expedient obert és que hi ha irregularitats en 
la utilització dels horts, en que, per diferents motius, tenen una utilització incorrecte, 
puntualitzat que les irregularitats no s’han produït en la concessió sinó en l’ús. Convida 
al grup de la senyora Castillejo i a la resta de grups a revisar la normativa que regula la 
concessió dels horts perquè, en aquests moments, és força contundent i clara, qualsevol 
modificació o adequació requereix acord plenari. 
 
El senyor ALCALDE vol afegir un parell de coses i sobretot pel que fa a la intervenció 
de la senyora Castillejo que és la que més li ha sobtat. En el tema dels horts indica que 
el company ja ha contestat, però que en tot cas li agrairia que els fes una proposta, que 
ella escrigui una proposta que després ells valoraran; perquè valorar el que fan els altres 
és molt senzill, de vegades cal mullar-se i ell considera que el que cal és que ells facin 
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una proposta on expliquin com ho farien, si consideren que han de passar de pares a 
fills, o el que sigui, la proposta que ells considerin que han de fer i ell els garanteix que 
la estudiaran, però insisteix en dir-los que facin la proposta, que no els diguin que la faci 
el seu grup perquè després ells la puguin criticar.  
 
L’alcalde manifesta el seu desconcert envers la intervenció de la Sra. Castillejos pel 
tema de la desafectació de l’habitatge de protecció oficial d’un veí. L’alcalde explica 
que hi ha un senyor que demana desqualificar el seu pis que és de protecció oficial, és a 
dir, és un pis que el va comprar amb règim de protecció oficial, qualsevol ciutadà que té 
un pis de protecció oficial i demana la desqualificació ha d’adreçar-se a la Generalitat 
de Catalunya que és qui subvenciona i que és qui qualifica els pisos de protecció oficial, 
no és l’Ajuntament. La Generalitat de Catalunya pren una decisió i segons la nova 
normativa que en aquests moments està vigent en la Direcció General d’Habitatge, els 
pisos de protecció oficial no es desqualifiquen. És més, en els pisos de protecció oficial, 
en els quals ha intervingut una Administració pública, és el cas d’aquests, perquè és un 
pis que va fer l’empresa Ripollet Invest, es demana l’informe previ de l’Administració 
Pública, en aquest cas és Ripollet Invest que al haver-se dissolt, correspon a 
l’Ajuntament. Explica que aquesta persona va anar a casa seva, és a dir, que va tocar el 
seu timbre i ell va sortir, i aquesta persona li va demanar que li fes aquesta gestió i ell li 
va dir que es faria el que l’Ajuntament hagués de fer.  
Tot això es va tramitar i es va discutir la Junta de Govern Local de l’Ajuntament, també 
es va demanar a Ripollet Invest, ja que era la primera vegada que els demanaven això a 
l’Ajuntament de Ripollet. Fins ara mai havien fet cap informe per a desqualificar cap 
habitatge de protecció oficial i, per tant, van demanar als arxius de Ripollet Invest si ells 
havien fet alguna vegada algun informe sobre peticions d’aquest sentit. Els van 
contestar dient que la política de Ripollet Invest sempre ha estat denegar l’informe 
favorable, és a dir fer-lo desfavorable per a desqualificar els pisos de protecció oficial 
que ha fet Ripollet Invest i per tant, aquesta Junta de Govern Local, al no tenir les dades, 
es va ajornar, es va deixar sobre la taula i als quinze dies la Junta va prendre la decisió 
de no emetre informe favorable amb el ben entès, i així consta en l’acord de la Junta, 
que suposa que l’ha consultat, de que es fa com a criteri general, no donar informes 
favorables per a desqualificar habitatges de protecció oficial i tenint en compte que si en 
un futur, sorgissin noves situacions, la Junta de Govern, en el futur podrà estudiar 
aquesta decisió. Aquesta persona marxa a Córdoba i, si marxés a Cerdanyola? O a 
Castellar? Li haurien de desqualificar l’habitatge? 
Continua explicant que desqualificar l’habitatge vol dir que és un pis de protecció 
oficial, que es va comprar amb un preu de protecció oficial i que ara es vol vendre a 
preu de mercat lliure. Per tant, ell manifesta que hi estan en contra d’això. No sap si el 
grup de la senyora Castillejo són partidaris que els pisos adjudicats de protecció oficial, 
a la brava es puguin desqualificar perquè el propietari els pugui vendre amb règim de 
mercat lliure. Que ell no ha dit que no s’hagi fet, o que s’hagi fet amb negre o no sap 
com s’ha fet o que abans de que aquesta llei o normativa de la Direcció General 
d’Habitatge de la Generalitat de Catalunya, que està vigent, la pròpia Generalitat pogués 
haver fet informes favorables. La realitat d’avui és aquesta i és la Direcció General qui 
decideix la desqualificació, l’informe de l’Ajuntament és un informe previ, però encara 
que no sigui vinculant, ells diuen que no, com a decisió i la defensen com a govern i 
lògicament com a grup polític perquè, si el que volen és traslladar  que s’han de fer més 
pisos de protecció oficial, siguin de lloguer o de venda, justament és perquè és una 
necessitat, no és perquè una persona al cap d’un temps faci negoci amb els pisos de 
protecció oficial. I aquesta és la línia que ells tenen i esperava que fos la línia del grup 
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d’ella, cosa de la qual ha quedat al·lucinat amb aquests comentaris de que no saben que 
hi ha darrere. El que hi ha darrere és això, és una política clara d’afavorir la protecció 
oficial i de no especular amb els pisos de protecció oficial i si el seu grup ho troba 
estrany és el seu problema. Ells sí que ho tenen claríssim, pensa que està molt ben 
contestada la pregunta i, si ella vol més informació li pot fer còpia de la carta de la 
Direcció General d’Habitatge i de la carta que ells tenen de Ripollet Invest contestant a 
la petició que la Junta de Govern Local va fer en aquest sentit. 
 
Dit tot això, el senyor Alcalde recorda que és el darrer Ple i saltant-se una mica el 
procés de desenvolupament de la sessió, dóna la paraula al senyor Manuel MUÑOZ que 
intervé mencionant que tot i que sap que el seu grup no està massa d’acord en que digui 
el que vol dir però, no obstant i això ho vol dir. Explica que com ja se sap pel que fa a 
les llistes electorals que ja s’han publicat, ell va en el número 21 de la llista i a ell li 
diuen que fins a l’últim dia ha d’estar tranquil, l’animen, li diuen que això pot sortir bé i 
ell pot ser-hi. Ell manifesta que si cal que dimiteixi perquè entri el tercer dels reserves, 
ell ho faria. Recorda que li toca, que porta 16 anys en aquest ajuntament, ell creu que no 
és ningú per a jutjar-se però el que sí que té clar és que s’ha cregut el seu treball i com 
que se l’ha cregut doncs l’ha fet. Per tant, des d’aquí vol donar les gràcies a tots els 
funcionaris que ha tractat amb ells, per la seva manera d’acollir-lo i que cadascú agafi la 
part de les gràcies que li correspongui.  
 
Per altra banda, continua dirigint-se a l’oposició, i considerant també al senyor Gabarra 
com a oposició, tot i que de vegades a l’estar al seu costat el confon. Senzillament vol 
demanar disculpes si en l’ardor de la defensa de les idees han trencat o han passat 
aquella línia de prudència que no s’ha de passar. Demana disculpes i recorda que 
després del termini corresponent passarà a ser un ciutadà, tot i que sempre ho ha estat, 
serà un ciutadà lliure d’aquesta càrrega que té, per tant desitja que es puguin veure al 
carrer i els desitja a tots sort. Ara es dirigeix als companys que també eren abans 
oposició però que ara els té amb ell i tot i que està a favor de tot, manifesta que el que 
no li agrada és que el divorci li arribi a ell, per tant els dóna les gràcies pel seu 
matrimoni. Considera que han aconseguit estar junts fins al final i també els desitja sort. 
Però ara demana que se li permeti que desitgi més sort als seus companys, ja que ell 
considera que ells han de tenir molta més sort, amb aquestes perspectives ja que si no 
aquí no fan res. Desitja ànim a tots i s’ofereix pel que calgui. 
 
El senyor Alcalde indica que ell també volia expressar el seu sentiment, tal i com també 
ho ha fet el senyor Muñoz, aquest és el darrer Ple d’aquest mandat i segurament hi 
haurà regidors que no repetiran, el dia 27 el poble parlarà, ja que és el poble el savi, el 
qui decideix, el qui té a la seva ma el destí d’aquest ajuntament els propers quatre anys i 
per tant als regidors que no repeteixin o tinguin mala sort, vol agrair-los la seva feina i 
desitjar a tots els grups municipals que tinguin una bona campanya electoral. 
 
I no havent-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió a les 21.00 hores, de la qual 
s’estén la present acta en el paper oficial destinat a l’efecte, que signa el senyor alcalde 
amb mi, el Vicesecretari en funcions de Secretari, que en dono fe. 
 
     L’alcalde,                                             El vicesecretari, 
 
  
    Juan Parralejo Aragoneses                              Víctor Siles Marc 


